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ik volledig aan me voorbij gaan.  
Iedereen heeft altijd een oordeel 
klaar, dat is gewoon zo. Over mijn 
vader, mezelf, m’n broers... Het 
 geheim is om het niet te zien. Die 
naam is leuk, maar ik ben er niet 
mee bezig.»

Noemen ze je dan Junior? Sérgio? 
Of heb jij ook een bijnaam zoals 
‘El Maestro’?
«Nee, mijn naam is gewoon Sérgio 
Conceição. ‘El Maestro’, zo is er 
maar eentje. Mijn vader. Ik heb 
geen bijnaam. Nog niet.»

Weet je nog wie er tweede en 
derde werden in de strijd om de 
Gouden Schoen, na je vader?
(zonder aarzelen) «Kompany en 
Wilhelmsson. Ik was zo trots. Ik 
woonde toen nog in Portugal, 
maar ik besefte toen al hoe groots 
het was. Toen ik dan naar Luik ver-
huisde, merkte ik hoezeer het hier 
leefde. Prachtig toch. Ik herinner 
me nog dat het al lang geleden 
was dat een speler van Standard 
de prijs had gewonnen. Gerets was 
de laatste, meer dan 20 jaar eerder 
moet dat geweest zijn.»

Je komt zondag een goeie vriend 
van je tegen.
«Fábio Silva.»

Jullie hebben blijkbaar zelfs een 
groepje op Whatsapp.
(verbaasd) «Hoe weet jij dat?! 
Deze week hebben we nog niet 
gesproken hoor. (lacht) En dat zal 
ook niet gebeuren. De komende 
dagen zijn we vijanden. Daarna 
weer dikke vrienden. Hij speelde 
bij Porto, en kwam bij de eerste 
ploeg toen m’n vader er al coach 
was. We kwamen elkaar geregeld 
tegen bij Porto, en zijn in contact 
gebleven. Hij stuurde me ook dat 
hij bij Anderlecht had getekend.»

Kan hij slagen bij Anderlecht?
«Dat denk ik wel. Hij heeft de 
goeie keuze gemaakt om voor een 
grote Belgische club te gaan spe-
len. Hier kan hij zich uitstekend 
profi leren en laten zien wat hij 
wel niet kan met een bal. Vergeet 
niet dat die jongen pas 20 is hé. 
Hij gaat nog groeien, daar ben ik 
zeker van.»

Maar het eerste duel zondag zal 
er wellicht meteen stevig op zijn.
«’t Is de eerste keer dat we tegen 
elkaar spelen. Ik hoop dat ik na de 
match nog kan lachen, en hij niet.» 
(lacht) 

«Fabio Silva is een
goeie vriend. Hij 
hee�  de goeie keuze 
gemaakt om voor 
een grote Belgische 
club te gaan spelen.
Hier kan hij zich 
uitstekend 
profileren en laten 
zien wat hij wel niet 
kan met een bal»

Nog lang geen 
akkoord in dossiers 
Gómez en Amuzu
Schrik niet als Sergio Gómez en 
Francis Amuzu dit weekend ge-
woon op het veld staan tegen 
Seraing. Beide linker� ank spelers 
kunnen een (miljoenen-)transfer 
naar respectievelijk Man City en 
Nice  maken, maar een akkoord is 
in beide dossiers wellicht niet 
voor de komende dagen.
Anderlecht zit in beide dossiers 
in volle onderhandelingen, maar 
laat zich niet opjagen. Het verzet 
zich niet tegen een vertrek van 
Gómez of Amuzu, maar het wil 
wel boter bij de vis. De aan-
biedingen van zowel Man City 
als Nice zijn op dit moment 
 onvoldoende. Gómez zal pas 
vertrekken bij een bedrag dat de 

15 miljoen benadert. Het aanbod 
van Nice voor Amuzu blijkt 
 momenteel nog een stuk lager te 
liggen dan de 8 miljoen euro 
waarvan de Franse media 
 gewag maakten. De bal ligt dus 
in het kamp van City en Nice.
Anderlecht zal trouwens pas een 
vervanger op de linker wingback 
aantrekken als zowel Gómez als 
Amuzu paars-wit verlaten. Ver-
trekt uiteindelijk slechts één van 
beiden, dan rekent de club op 
 Sadiki, Angulo en Duranville. 
In afwachting van een door-
braak blijven zowel Gómez als 
Amuzu uiterst professioneel en 
zitten ze zondag wellicht 
 gewoon in de selectie. Voor 
 Gómez zouden het de eerste 
 minuten van het seizoen kunnen 
zijn nadat hij maandenlang 
 herstelde van pubalgie. (SVL)

Muja tekent voor 
3 jaar bij Antwerp 
Antwerp heeft, naast de 
 kwali� catie voor de volgende 
voorronde van de Conference 
League, ook nog een nieuwe 
speler overgehouden aan de 
 Europese trip naar Kosovo van 
vorige week. De ‘Great Old’ 
 bevestigde immers de komst 
van Arbnor Muja, een 23-jarige 
� ankaanvaller van tegenstan-
der FC Drita. Muja tekende een 
contract voor drie seizoenen, 
met optie op een extra jaar. 
(NVE)

* WESTERLO Spits Erdon 
Daci* Daci*  scheurde op training 
zijn  kruisbanden en is zeker 
zes tot acht maanden buiten 
strijd. (OSD)

*KV MECHELEN Shved bles-
seerde zich op training en mist de 
partij tegen Union. Het is nog on-
duidelijk hoe lang de Oekraïner 
buiten strijd is. Hetzelfde geldt 
voor Dries Wouters. Onderzoek 
moet ook bij de Belg, die sukkelt 
met de knie, meer duidelijkheid 
brengen. Op Alessio Da Cruz
kan trainer Danny Buijs 
 evenzeer geen beroep doen. 
De aanvaller is wel op de terug-
weg. Malede maakt opnieuw 
deel uit van de selectie na een 
 bovenbeenblessure. (JDKK)

* KV OOSTENDE verhuurt 
Kyle Duncan* Kyle Duncan*  (24) zonder optie 
tot en met december aan New 
York Red Bulls, de club waar 
KVO hem vorige winter trans-
fervrij oppikte. (TVA)

SPORTECONOOM THOMAS PEETERS 
OVER VERTREK VAN BELFIUS UIT HET VOETBAL

«Anderlecht en Club zullen 
niet in paniek schieten»

Club Brugge en Anderlecht 
moeten na het vertrek van 
Belfi us een nieuwe (hoofd-)
sponsor zien te vinden. Hoe 
lastig wordt die zoektocht? 
Waarom keert de bank het 
voetbal de rug toe? En wat 
als straks ook de sponsoring 
van gokbedrĳ ven wegvalt? 
Sporteconoom Thomas 
 Peeters beantwoordt de 
meest prangende vragen.
Sven VAN LONDERSELE

Candriam, een merk van Belfi us, verdwĳ nt 
straks van de shirt van Club en Anderlecht.
Foto’s Belga

hoeveel mensen de video bekeken hebben, 
hoeveel mensen doorgeklikt hebben naar 
hun website, enzovoort. Die cijfers worden 
dan geanalyseerd en omgezet in monetaire 
termen om te bekijken hoeveel de campag-
ne heeft ‘opgebracht’. Voor een bank is het 
evenwel moeilijk om daarmee hoog te sco-
ren. Gokwebsites kunnen gratis coins of een 
bepaalde inzet aanbieden, waarop veel 
mensen geneigd zullen zijn om snel eens 
een gokje te wagen. ‘Direct marketing’. Zo 
staan zij rechtstreeks in contact met hun 
doelgroep. Iets wat moeilijker ligt voor een 
bankproduct dat het louter moet hebben 
van een vage naamsbekendheid. Veel min-
der mensen zullen ervoor openstaan om 
zomaar een zichtrekening te openen dan in 
te zetten op een gokwebsite.»

• SPEELT POTENTIËLE IMAGOSCHADE 
DOOR DE ZAAK ‘PROPERE HANDEN’ 
EEN ROL IN DE BESLISSING?
«Dat is goed mogelijk. Belfi us is een bedrijf 
dat quasi iedereen kent, vandaar dat ze er 
bij Club en Anderlecht voor kozen om hun 
secundaire merken DVV en Candriam in de 
kijker te zetten. Belfi us mikte dus ook op 
een positieve associatie van hun minder 
 bekende merken met de voetbalwereld en 
dat bemoeilijkte ‘Propere Handen’ in zekere 
zin wel.»
«Anderzijds is de Pro League vandaag volop 
bezig om schoon schip te maken na ‘Propere 
Handen’, is het dus extra jammer dat net dit 
type sponsor het voetbal de rug toekeert. 

• WAAROM STOPT BELFIUS MET HUN 
 SPONSORACTIVITEITEN BIJ CLUB 
BRUGGE EN ANDERLECHT?
«Voetbal is natuurlijk de grootste sport van 
ons land en Club en Anderlecht nog steeds 
de grootste clubs. Maar vanuit het stand-
punt van Belfi us is de sport minder interes-
sant. Voetbal trekt hoofdzakelijk (jonge) 
mannen en hun directe omgeving aan. 
Sponsors koppelen daar vaak een heel ver-
haal aan, iets wat bij een bank net iets moei-
lijker ligt. Er woedt ook een felle concurren-
tiestrijd met gokwebsites, brouwerijen en 
zelfs cryptobedrijven. Dat maakt dat de 
sponsorcontracten met Club en Anderlecht 
duur uitvallen voor een bank.»

«Voor een gelijkaardig bedrag kan Belfi us in 
het hockey de onbetwiste nummer één zijn. 
Het is een sport die ook veel meer aansluit bij 
de doelgroep van hun merk Candriam. Daar 
vinden ze de meer vermogende klant terug. 
Het is dus een te verantwoorden keuze.»

• HOE MEET BELFIUS DAT 
GEBREK AAN  ‘RETURN ON 
INVESTMENT’ IN HET VOETBAL?
«Dat kan via, pakweg, een promocampagne 
voor nieuwe shirts. Belfi us bekijkt achteraf 

Het zou goed zijn als er wat sponsors met 
een minder beladen product dan gokweb-
sites of cryptobedrijven bijkomen. Een bank 
is daar een perfect voorbeeld van.» 

• IN 2025 VALT DE SPONSORING 
DOOR GOK BEDRIJVEN OOK WEG. 
GAAT ONS VOETBAL MOEILIJKE 
TIJDEN TEGEMOET?
«Voor Club Brugge en Anderlecht is het 
 natuurlijk geen fi jn nieuws dat hun hoofd-
sponsor verdwijnt, maar zij hebben – ook na 
de coronacrisis – hun commerciële aan-
trekkelijkheid behouden. Zij zullen nu niet 
plots in paniek schieten. Dat de gok-
bedrijven moeten stoppen met sponsoren, 
zal daarentegen veel meer impact hebben 
op het Belgisch voetbal. Binnenkort zoeken 
alle zestien eersteklassers naar nieuwe 
sponsorcontracten. Nu zijn het er slechts 
twee.»
«Toch denk ik niet dat onze clubs straks  grote 
moeilijkheden zullen ondervinden om 
 nieuwe (hoofd)sponsors aan te trekken. Er 
zijn genoeg bedrijven die op zoek zijn naar 
naamsbekendheid en hun specifieke 
 doelgroep, in dit geval jonge mannen, willen 
bereiken. Het voetbal is daar nog altijd één 
van de beste markten voor. Het zal eerder 
draaien om de voorwaarden in het contract. 
Voor bepaalde sectoren, zoals brouwerijen, 
is het hoofdsponsorschap van een voetbal-
club vandaag te duur. Zij kunnen straks 
 profi teren van de nood aan nieuwe sponsors 
om een gunstigere deal te bekomen.»  
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«Er woedt een felle 
concurrentiestrijd met 
gokwebsites, brouwerijen en 
zelfs cryptobedrijven. 
Sponsorcontracten met Club 
en Anderlecht vallen zo 
duur uit voor een bank»


